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PROTOKÓŁ  Nr XLIV/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 23 grudnia 2021 r. 

przeprowadzonej w zdalnym trybie obradowania 

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 12.47 

 

 

 

Obradom  przewodniczył :  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz 

  

 

 Otwarcia obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów wydziałów 
i jednostek organizacyjnych, radiosłuchaczy,  wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za 
pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych 
w postaci nagrania obrazu i dźwięku.  
W chwili otwarcia sesji obecnych było 21 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał i wniosków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przesłanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z tym poddał pod głosowanie porządek obrad XLIV Sesji Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

„Za” przyjęciem porządku  obrad głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Porządek obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XLII i XLIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad 

Notecią: 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nakło nad Notecią 
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b) przedstawienie uchwały Nr 9/WPF/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią 

c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

d) dyskusja 

e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2022:  

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2022 

b) przedstawienie uchwały Nr 9/P/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Nakło nad 

Notecią na 2022 r. 

c) przedstawienie uchwały Nr 8/Dpr/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Nakło nad Notecią na 2022 r. 

d) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

e) dyskusja 

f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2022 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad 

Notecią 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 

c) ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Nakło nad 

Notecią, które nie wygasają z upływem roku budżetowego  

d) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Nakło nad Notecią na 2022 rok wraz z Preliminarzem 

Wydatków 

e) zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania oraz rodzajów i wysokości 

nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz osiągnięcia w działalności 

sportowej 

f) przystąpienia Gminy Nakło nad Notecią do realizacji Projektu objętego grantem „Czas na zmiany” 

dofinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 11. Rozwój 

Lokalny Kierowany przez Społeczność Działania 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 

g) przystąpienia Gminy Nakło nad Notecią do realizacji Projektu objętego grantem „Rozwój lokalny w 

naszych rękach” dofinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 

11. Rozwój Lokalny Kierowany przez Społeczność Działania 11.1 Włączenie społeczne na obszarach 

objętych LSR Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 

2014-2020 

h) pomników przyrody na terenie gminy Nakło nad Notecią 

i) zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań z zakresu ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej oraz kryteriów wyboru inwestycji do finansowania 

j) rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ulic 

Poziomkowej, Malinowej i Jagodowej w Paterku 

k) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią na rok 2022   



3 

 

7. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach  

8. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

9. Zakończenie obrad  

 

Ad. 2  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokoły z XLII sesji 

( 25 listopada 2021 roku) oraz XLIII sesji ( 6 grudnia 2021 roku)  zostały sporządzone, przesłane radnym w wersji 

elektronicznej oraz  wyłożone w Biurze Rady Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag.  

W związku z powyższym poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z  XLIII 

Sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż sprawozdanie 
Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Nakle nad 
Notecią zostało sporządzone i przesłane radnym w wersji elektronicznej. 
Nikt nie miał pytań do sprawozdania. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 4 a 
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią wraz z autopoprawkami.  
 
 
Ad. 4 b  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił uchwałę Nr 9/WPF/2021 

Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią. 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Radny Antoni Żygowski  - zwrócił uwagę, że spłata długu w 2022 roku ma wynieść 6 715 473,04 zł, a my 
planujemy wyemitować obligacje komunalne na kwotę 7 mln zł. Skąd wynika ta różnica? 
Skarbnik Tomasz Angielczyk – odpowiedział, iż sprawa dotyczy rozchodów i przychodów, które mają wpływ na 
finansowane inwestycji. 
 

 

Ad. 4 c 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ewa Haberska przedstawiła opinię w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią na lata 2022-2038 .  
Opinia Komisji Budżetu i Finansów stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 4 d 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
  
 
Ad. 4 e 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad 
Notecią wraz z przedstawionymi autopoprawkami.  
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/931/2021 i stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 5 a 
Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Naklo nad Notecią na rok 2022 wraz z autopoprawkami.  
 
 
Ad. 5 b  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił uchwałę Nr 9/P/2021 
Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie 
opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Nakło nad Notecią na 2022 r. 
Uchwała RIO stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Antoni Żygowski – zapytał się, czy dochody ze sprzedaży mienia zaplanowane w wysokości w wysokości 
156 tys. Zł na rok 2022 nie zostały zbyt ostrożnie zaplanowane. 
Skarbnik Tomasz Angielczyk – odpowiedział, że każda struktura dochodów jest wnikliwie analizowana. 
W przypadku dochodów pochodzących ze sprzedaży mienia w sposób szczególny, gdyż wchodzą one w relacje, 
wchodzące w wieloletnia prognozę finansową i  podlegają szczególnej kontroli RIO.  
 
 
Ad. 5 c 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił uchwałę Nr 8/Dpr/2021 
Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie 
opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 
Gminy Nakło nad Notecią na 2022 r. 
Uchwała RIO stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 5 d 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ewa Haberska przedstawiła opinię w sprawie projektu budżetu na 
2022 rok.  
Opinia Komisji Budżetu i Finansów stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 5 e 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski otworzył dyskusję.  
Głos zabrała Radna Monika Młynarczyk - w imieniu klubu Koalicji Obywatelskiej przedstawiła stanowisko 
dotyczące Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz uchwały budżetowej.  
Informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5 f 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2022 wraz 
z autopoprawkami.  
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/932/2021 i stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski pogratulował Burmistrzowi Miasta i Gminy Nakło nad 
Notecią Sławomirowi Napierale jednogłośnej decyzji w przyjęciu budżetu na rok 2022. 
 
 
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała podziękował za cały cykl przygotowań tegorocznej uchwały 
projektu budżetu. Szczególne podziękowania złożył Skarbnikowi Tomaszowi Angielczykowi oraz jego 
współpracownikom. Podziękował także Przewodniczącemu oraz Radnym Rady Miejskiej za wniesione uwagi 
oraz dyskusje. Podziękował również wszystkim dyrektorom wydziałów, pracownikom urzędu, prezesom 
spółek, dyrektorom jednostek organizacyjnych oraz  dyrektorom szkół za przygotowanie skrupulatnych planów 
finansowych. Poinformował, iż budżet na 2022 rok jest budżetem proinwestycyjnym. Został przygotowany 
w sposób ostrożny, gdyż przyszły rok będzie rokiem, w którym zaczną obowiązywać nowe przepisy podatkowe, 
nowy sposób przyjmowania dochodów do budżetu gminy, jak również nowy system naliczania odpisów 
z podatku PIT. Burmistrz dodał, iż wiele inwestycji zostanie zrealizowanych dzięki programowi Polski Ład. 
Ponadto w przyszły roku zostanie rozpoczęta długo oczekiwana inwestycja tj. modernizacja nakielskiego 
stadionu oraz budowa centrum targowego, siłowni i placów zabaw. Wydatki majątkowe na przyszły rok 
stanowią 24 mln zł, z czego 16 mln zł to środki zewnętrzne. Nasza gmina stara się o dofinansowanie w ramach 
Rządowego Programu Rozwoju Dróg Lokalnych oraz o pozyskanie środków unijnych w ramach Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Ponadto Burmistrz złożył podziękowania 
przedstawicielom wszystkich służb medycznych w naszej gminie za udział w walce z kolejną falą wirusa SARS-
CoV-2. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski życzył Burmistrzowi skutecznej realizacji założeń 
budżetowych na przyszły rok oraz dalszej owocnej współpracy. 
 
 
Ad. 6 a 
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią wraz z autopoprawkami. Do 
przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/933/2021 i stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 6 b 
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 wraz z autopoprawkami. Do przedstawionego 
projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 
głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/934/2021 i stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad. 6 c  
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 
niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Nakło nad Notecią, które nie wygasają 
z upływem roku budżetowego wraz z autopoprawkami. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 
uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/935/2021 i stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 d 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Nakło nad Notecią na 2022 rok wraz z Preliminarzem Wydatków. Do przedstawionego projektu uchwały 
nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/936/2021 i stanowi załącznik nr 23 do 
niniejszego protokołu. 

 

Ad.6 e  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania oraz rodzajów i wysokości nagród i wyróżnień dla osób 
fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe oraz osiągnięcia w działalności sportowej.  
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr  24 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/937/2021 i stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 f 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w  sprawie przystąpienia Gminy 
Nakło nad Notecią do realizacji Projektu objętego grantem „Czas na zmiany” dofinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 11. Rozwój Lokalny Kierowany przez Społeczność Działania 
11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr  26 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/938/2021 i stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 6 g  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Nakło nad Notecią do realizacji Projektu objętego grantem „Rozwój lokalny w naszych rękach” 
dofinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 11. Rozwój Lokalny 
Kierowany przez Społeczność Działania 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR Regionalnego 
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Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020. Do przedstawionego 
projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/939/2021 i stanowi załącznik nr 29 do 
niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 h 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie pomników przyrody 
na terenie gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/940/2021 i stanowi załącznik nr 31 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 6 i 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad i trybu 
postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 
wodnej oraz kryteriów wyboru inwestycji do finansowania.  
Radny Daniel Kończak – zwrócił uwagę, że przedstawiony projekt uchwały porusza problem dofinasowania 
związanego z wymianą ogrzewania nie ekologicznego na ekologiczne. Jeżeli budynek ma możliwość 
podłączenia do sieci gazowej, wówczas powinniśmy zainstalować piec gazowy a nie na piec z paliwem stałym. 
W związku z uchwała antysmogową w przyszłości w przypadku awarii kotła na paliwo stałe nie będzie już 
możliwości ponownego zainstalowania. Wymagane będzie podłączenie do źródła ekologicznego, tj. np. gazu. 
Ponadto budowa kotłowi gazowej wymaga uzyskania wielu zezwoleń. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/941/2021 i stanowi załącznik nr 33 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 6 j 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w  sprawie 
rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ulic Poziomkowej, 
Malinowej i Jagodowej w Paterku. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Dwie osoby „wstrzymały się” od 
głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/942/2021  i stanowi załącznik nr 35 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 6 k 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią na rok 2022 .  
Radny Jan Światłowski – poprosił o ujęcie w raporcie o stanie gminy informacji o przedstawicielach gminy 
w radach nadzorczych spółek. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  



8 

 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLIV/943/2021 i stanowi załącznik nr 37 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż do Biura Rady 
wpłynęła wspólna interpelacja radnych Antoniego Żygowskiego, Ryszarda Kubiaka i Zdzisława Sella  oraz 
zapytanie radnego Jana Światłowskiego. 
Interpelacja stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. Zapytanie stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski omówił sprawy bieżące rady. Poinformował, iż  

1) 27 listopada -radna Monika Młynarczyk uczestniczyła w warsztatach tworzenia konstrukcji z wierzby 
energetycznej w parku 700- lecia w Nakle nad Notecią. Warsztaty zorganizowało Towarzystwo 
Przyjaciół Nakła w ramach  programu Human Smart City realizowanego przez Gminę Nakło nad 
Notecią 

2) 10 grudnia – grupa radnych uczestniczyła przy podpisaniu umowy na przebudowę stadionu 
miejskiego. Radę reprezentowały m.in. Wiceprzewodnicząca Monika Młynarczyk i 
Wiceprzewodnicząca Jolanta Tadych 

3) 13 grudnia - 40 rocznica wybuchu stanu wojennego, uroczystości w Potulicach.  Radę reprezentowały 
Wiceprzewodnicząca Monika Młynarczyk i Wiceprzewodnicząca Jolanta Tadych, Radny Antoni 
Żygowski 

4) Bieżące odbiory robót budowlanych i modernizacyjnych 
 

 

Ad. 8 

Radny Sławomir Krainski – w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość podziękował Przewodniczącemu Rady 
Miejskiej oraz pozostałym członkom Rady za współpracę. Złożył również podziękowania Burmistrzowi, 
Zastępcom, Sekretarzowi oraz wszystkim pracownikom za realizację zadań. Następnie podziękował 
mieszkańcom za składane uwagi, dzięki którym możemy kreować rzeczywistość. 

 

Radny Jan Marciniak – poinformował, iż odbył się odbiór długo oczekiwanej inwestycji pn. budowa ul. Wzgórze 
Wodociągowe. Następnie złożył podziękowania Burmistrzowi, Radnym za umożliwienie realizacji tej inwestycji 
oraz inspektorowi nadzoru Panu Jackowi Jankowskiemu i zastępcy Burmistrza Krzysztofowi Błońskiemu. Jedna 
z większych inwestycji została zrealizowana dzięki konstruktywnej współpracy i systematycznej realizacji zadań 
oczekiwanych przez mieszkańców. 

 

Radna Halina Mnichowska – poinformowała, iż w pkt. 6b podczas głosowania na projektem uchwały 
zmieniającym uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021, z względu na 
problemy techniczne omyłkowo włączyła przycisk „wstrzymuję się”.  Radna była „za” przyjęciem projektu. 

 

Radna Monika Młynarczyk – odniosła się do sytuacji panującej w kraju. Wystąpienie Radnej stanowi załącznik 
nr 40 do niniejszego protokołu.  
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Radny Zdzisław Sell wraz z Radną Anną Karolczak oraz Radną Mieczysławą Palicką –  złożyli pisemny wniosek 

o uruchomienie linii autobusowej z Nakła do Bydgoszczy przez Paterek, Wieszki, Tur. Wniosek stanowi 

załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 

Burmistrz Sławomir Napiera poinformował, iż popiera przedstawiony wniosek i zostanie on przekazy do 

starosty w celu realizacji. 

 

Radny Jan Światłowski – w imieniu Klubu Razem dla Nakła dołączył się do życzeń. Ponadto zaapelował do 

Starosty Nakielskiego Pana Tadeusza Sobola oraz Zarządu Powiatu o podjęcie zdecydowanych działań 

zmierzających do przejęcia Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. B. Romanowskiego w Nakle nad 

Notecią przez Ministerstwo Infrastruktury. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przychylił się do wniosku i apelu radnego Jana 
Światłowskiego. Przejęcie szkoły przez ministerstwo przyczyniło by się do rozwoju placówki. Przypomniał, iż w 
zeszły roku Rada Miejska w Nakle nad Notecią podjęła apel w tym temacie.  
Ponadto Przewodniczący w imieniu całej Rady Miejskiej oraz samorządu nakielskiego złożył mieszkańcom 
życzenia zdrowych, spokojnych i rodzinnych świąt oraz wszelkiej pomyślności i sukcesów w nowym roku 2022. 
Życzył również całej Radzie aby współpraca w przyszłym roku układała się tak jak dotychczas. 
 

Ad. 9 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 
Wiśniewski o godzinie 12.47 zakończył obrady XLIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

 

 

 

Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

 

        
  Paweł Wiśniewski 

Marta Waszkiewicz                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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